

日期: 2013年11月13-16日

Date: 13-16 November 2013

地点 Venue: 广东现代国际展览中心 GD Modern Int'l Exhibition Center

www.imeshow.com

Please complete and put a ✓ at the appropriate

请填写以下表格, 并在适当方格内填上 ✓

Booth Application Form 摊位申请表

Company Info 公司资料	(English name)		
	(中文名称)		
	Tel 电话:	Fax 传真:	
	Address 地址:		
E-mail 电邮:		Website 网页:	
Responsible person 负责人	Name 姓名:	Title 职衔:	
	Direct line 直线电话:	Nobile No. 手机号码:	
Other contact person for booth preparation 展览事务跟进人	Name 姓名:	Title 职衔:	
	Direct line 直线电话:	Nobile No. 手机号码:	
Booth Application 摊位申请	Booth No. 摊位号码:		Booth total area 摊位总面积:
	Hall no. 展馆号:	<input type="checkbox"/> Hall 6 号馆	
	Booth type 摊位种类:	<input type="checkbox"/> Standard Booth 标准摊位 (3 m×3 m) ×__booth 个 RMB 7,480 / HKD 9,300	
		<input type="checkbox"/> Raw Space 净空地 ____ 米×____ 米 (Min. 18 sqm 至少18平方米) RMB 787 / HKD 979	
	Area Discount 面积折扣: 3-5 booths: less 10%; 6 booths: less 15%; 8 booths or more: less 20%		
	3-5 个摊位: 九折; 6 个摊位: 八五折; 8 个摊位或以上: 八折		
	booth Rental 摊位租金:		
	Products to be displayed 展出产品:		
	Any special request 可有特殊要求:		Signature and company chop 公司盖章及签名:
	Name of applicant 申请人姓名:		
Date of Submission 递表日期:			

Please complete and return to organizer

填妥表格后, 传真或邮递送回主办单位

Payment Terms : payment : 50% deposit within 7 days upon confirmation from the organizer 50% balance 30 days before exhibition.

Show Regulations : **1.**The organizer bans all counterfeit items. Exhibitors who are found displaying counterfeit items or violating the intellectual property right will be ordered to leave immediately ,Nocompensation nor refund will be given. **2.** Exhibits should be as listed above and cope with our exhibition title ,Exhibits should only be displayed within the booth area .Violation of the regulations will be ordered to leave innediately.**3.** in case of disaster or force majeure , the organezer will not be liable for any loss sustained by the exhibitor .All booth rental paid will not be refunded **4.** The organizer has the right to allocate or change any booth location in accordance with the whole exhibition planning as deem fit **5.** For other rules and regultion ,please refer to the standard terms of Exhibition contract and exhibitor manual.

付款期: 主办单位回覆确认后 7 天内付 50%; 余款开展前 30 天付清。

参展规定: **1.**本展会谢绝一切赝品/侵权产品进场。一经大会发现, 必须立即撤离展馆, 页主办单位不会作任何退款赔偿。**2.**展品必须如上表所列且符合主题, 展品不得超出承租范围以外, 如违反规定, 大会得令其出场。**3.**展示期间因天灾等不可抗拒事件, 致展商权益受损时, 已缴费用恕不退还。**4.**展场摊位设施规划, 主办单位有权依实际需要调整安排, 展商必须予以配合。**5.**其他注意事项参照展览会场之一般规定。

主办单位 Organizer:



香港压铸及铸造业总会

联络人: 许小姐

电话: 0769-81386819

传真: 0769-81386825

电邮: hkdfachinaoffice@163.com



广东省铸造行业协会

联络人: 卢先生

电话: 020-83191690/13719459206

电邮: L703@163.com



讯通展览公司

联络人: 陈先生

电话: 852-29501905/94923204

电邮: samchan@paper-com.com.hk